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ZÁPIS 
z 18. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 10. 04. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno:   16  
Omluveni:   3 -  JELÍNEK Milan, Ing., LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr. 

Přišli později:  2 - ŠLAPANSKÝ František, Ing. – 16:05 hod., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. –  

                              16:15 hod. 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
Ověřovatelé zápisu:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. 
 
Návrhová komise:  LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing.,  

                               ŠTOLPOVÁ Marie 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
18. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 16 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte, zde na místě. Navrhuji diskutovat ke každému bodu zvlášť, některé body bu-
de projednávat společně. Má někdo ještě nějaké doplnění k programu. Nemá, nechám tedy hlasovat o 
programu. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie,  
                                                                 PharmDr. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení:  LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PRO- 

                                                                           CHÁZKA Martin, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie 

 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání Zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. O plnění usnesení jste 
informování průběžně. Čili konstatuji, že můžeme zahájit jednání Zastupitelstva bodem číslo 2.  
 
 
2. Interpelace 

 
Starosta – k interpelacím mám poznámku já. V pátek jsem se účastnil jednání Valné hromady Sdru-
žení dobrovolného svazku obcí Vodovody a kanalizace se sídlem v Třebíči. Vzhledem k tomu, že VaK 
prostřednictvím představenstva vůbec nekoná žádné kroky k tomu, abychom se domluvili na společ-
ném nějakém postupu, abychom mohli tento svazek opustit, tak jak jsme rozhodli na jednání Zastupi-
telstva. Projednám další postup s právníkem, s tím, že na naše kroky by v této chvíli měli být důrazněj-
ší. Aby vyvolali především u starosty Třebíče, pana Janaty nějakou reakci. To, co deklaroval na jedná-
ní Zastupitelstva města Moravský Krumlov byla z jeho strany lež a nekoná, nečinní vůbec žádné kroky 
a z mého pohledu se pouze vymlouvá na různé nařízení, vyhlášky. V této chvíli informuji Zastupitel-
stvo města, že se do příštího jednání pokusím nastínit další postup, který bude činit právní kroky 
k tomu, abychom s dobrovolným svazkem obcí, ve kterém jsme nedobrovolně drženi ukončili naši 
činnost. Dále druhou věcí, kterou považuji za důležitou Vás informovat. Pravděpodobně jste znamena-
li výtisk informačního, kulturně populárního …. Brno, ve kterém bylo zmíněno naše město. S tím, že 
město Blansko, Kuřim, Rousínov zde bylo velmi silně dehonestováno. Já jsem měl možnost ten kata-
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log přečíst a konstatuji následující. Katalog je z 90% velmi pěkný, velmi zajímavý a kvalitní, pokud se 
týče kapitol o městě Brně. To, co tam např. napsala Kateřina Tučková o brněnském manchestru, je 
zdrojem informací, je to velmi kvalitní text. Vyjma poslední kapitoly, která se týče měst v okolí. S tím, 
že jsme byli v kontaktu s primátorem Vokřálem, zde je jeho dopis, ve kterém se nám omlouvá za tuto 
kapitolu. Nabídne městu Moravskému Krumlovu i těm ostatním městům, aby v dotisku tohoto katalo-
gu byl ten dehonestující odstavec přepsán. S tím, aby se zachoval ráz toho katalogu, abychom se ne-
dopustili nějakých hloupých poznámek. Poprosil jsem novináře Jirky Salika Slámy, aby ten odstavec 
za nás napsal on. Je to člověk, který v Krumlově studoval, zná město Moravský Krumlov a zůstane 
nad věcí. Zároveň má smysl pro humor a bude v tomto katalogu město Moravský Krumlov dobře po-
znamenáno. Bude zachován ráz toho katalogu a zároveň bude o městě Moravský Krumlov slušně in-
formováno a obdobně to bude i o těch dalších městech. O dalších věcí, o kterých se budeme bavit, 
budete průběžně informováni v průběhu jednání. V tuto chvíli otevírám rozpravu a ptám se, kdo se 
hlásí? Nikdo se nehlásím, a končím tedy tento bod projednávání.  
 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta -  v tomto materiále máte předložené úkoly. Ptám se, jestli má někdo připmínku k tomuto 
materiálu. Nemá a tudíž přečtu návrh usnesení.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
Příchod -  ŠLAPANSKÝ František, Ing. – 16:05 hodin 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města  
 
 
Starosta –  zde máte předložené usnesení ze 48. a 49. schůze RM. Děkuji zastupitelům – Ing. Kocá-
bové a Mgr. Langovi za zaslané připomínky. Já si nyní dovolím zodpovědět tyto dotazy. Pan Mgr. 
Lang se ptá, že na minulých jednáních Zastupitelstvech bylo slíbeno řešení instalace semaforu na ulici 
Družstevní a řešení dopravní situace pro nákladní vozy na ulici Tylova. Pokud bychom na ulici Druž-
stevní instalovali semafor a vzhledem k tomu, že je tato silnice široká, musel by se do prostředí insta-
lovat ostrůvek. V této chvíli je to velmi komplikované a nebylo nám v této naší žádosti vyhověno. Už 
jsme tady na některých předešlých Zastupitelstvech říkali, že je problémem pěší komunikace, která 
v těch Rakšicích není a to kolem školky k zastávce na to náměstíčko, tohle bychom měli řešit v celé té 
dopravní situaci. Dále se pan Mgr. Lang ptá v bodě číslo 4 usnesení č. 48, v čem bude spočívat podpo-
ra činnosti zájmových skupin - rodin, které dlouhodobě pečují o dítě s těžkým zdravotním postižením. 
Táže se, na co je víkendová akce pro děti. Vzhledem k tomu, že se omluvil, zůstal v koloně na D1, tak 
já poprosím JUDr. Bártovou a Bc. Bartoškovou, aby písemně odpověděly na tuto interpelaci, abychom 
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zde nepředčítali něco, když zde pan Mgr. Lang není. Dále se táže, co nám přináší členství ve sdružení.  
Rada města stanovuje bod 2 Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska. Město Moravský 
Krumlov jako historické město za starostování pana Ing. Mokrého projevilo zájem být v tomto sdruže-
ní. Já se neúčastním jednání tohoto sdružení. V této chvíli. Já bych to spíše ponechal, jak v této chvíli 
dopadne žádost o moravskokrumlovský zámek a následně můžeme vejít v užší kontakt s tímto sdruže-
ním. Já v této chvíli k tomu nemám, co více říci. Bod – Rada města bere na vědomí bod č. 10, jaká 
byla nabídka Ing. Hampela na odkup kulturního sálu hotelu Epopej. Zopakovali svoji nabídku, která 
činila za sál 5 miliónů korun. Rada města tuto nabídku projednala a neakceptovala ji. Usnesení č. 49 
Rada města schvaluje bod č. 38 na Základní škole příspěvek na modernizaci školní kuchyně. Bude se 
modernizovat vybavení této školní kuchyně, tak aby odpovídala roku 2017. Rada města bere na vědo-
mí bod č. 3, což je žádost o snížení daně z nemovitých věcí subjektu Anero a.s.. Tuto žádost chce pan 
Mgr. Lang k nahlédnutí a mám ji zde připravenou, čili mu bude doručena. Tolik k bodům pana Mgr. 
Langa. Nyní předložila paní Ing. Kocábová. My jsme společně s Ing. Stejskalovou, Ing. Šťasným, Ing. 
Vavřinou a panem Čemerkou připravili odpovědi na jednotlivé dotazy. Takže usnesení číslo 48 – I. 
bod 4 finanční spoluúčast „Rekonstrukce střešního pláště a statická sanace objektu bývalého zámecké-
ho zahradnictví“ - jedná se o dotační program JmK, podpora rozvoje v oblasti kultury a památkové 
péče v roce 2017. Dotace dosahuje do výše maximálně 50%, celková částka dotace může být ve výší 
100 až 500 tisíc korun. My požadujeme 380 000,-Kč, tedy 50% z celkové rozpočtované částky. Zatím 
se neví, jak bude tato žádost upokojena. Bod číslo 19 – uzavření Smlouvy o právu provést stavbu na 
Základní škole Ivančická. Smlouva byla pro potřeby řízení u stavebního úřadu pro vydání souhlasu 
ohlášené stavby, právě z důvodu, že žadatelem byla právě Základní škola Ivančická a vlastníkem po-
zemku je město Moravský Krumlov. Bod číslo 22 uzavření Smlouvy, o tom jsme již ráno spolu mluvi-
li. 
 
Příchod - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – 16:15 hodin 
 
Usnesení číslo 49 – I. bod 10 příspěvek na značení turistické trasy Moravský Krumlov – Miroslav, 
subjektu Mirosa, z.s.. Příspěvek na značení a vybudování turistické trasy je  25 000,-Kč, předpokláda-
ná úhrada nákladů na údržbu je přibližně 30%  původní částky v dalších letech. Údržba značení je 
prováděna každých třech let Klubem českých turistů, trasa povede především po polních a lesních 
cestách o celkové délce přibližně 34 km. Spojuje kulturní a přírodní památky obcí Miroslav, Petrovice, 
Lesonice, Knínice, Bohutice, Suchohrdly a Moravský Krumlov. Bude značena oficiálními barevnými 
značkami a rozcestníky Klubu českých turistů a bude napojena na integrovaný dopravní systém. Jedna 
bod číslo 16 – znění smlouvy o dílo na veřejnou zakázku malého rozsahu „Zpracování posouzení vlivů 
územně plánovací dokumentace“. Toto posouzení se provádí na základě stanoviska dotčeného orgánu 
Krajského úřadu JmK odboru životního prostředí, který požadavek na toto zpracování uplatnil při pro-
jednávání Návrhu zadávání územního plánu města Moravského Krumlova a uplatnění požadavku SEA 
ze zákona 100/2001 o posuzování vlivu na životní prostředí. Uplatnění požadavku na posouze-
ní NATURY 2000 vychází ze zákona číslo 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny. Bod číslo 25 
„Dodávka technického vybavení“ a složení výběrové komise. Jedná se o dodávku technického vyba-
vení, nakoupeného z operačního programu Výzkum vývoj a vzdělávání v rámci projektu Nový začátek 
v oblasti inklusivního vzdělávání v moravskokrumlovském regionu - notebooky, tablety pro školy, pro 
potřeby škol a města. Tři - bod 2 – Rada města doporučuje ZM schválit odkup pozemků s firmou Ane-
ro a.s. ve výši 5 miliónů korun. V roce 2016 byl znalecký posudek zpracovaný, zde se však jedná o 
nabídkovou cenu firmy Anero a.s. vlastníku pozemků a staveb. Probíhají další jednání a ještě dnes se o 
tom budeme bavit. Je to v tom materiálu, který máte na stole. Odpověděl jsem na všechny připomínky 
a ještě jednou děkuji za jejich zaslání.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 
- Usnesení ze 48. schůze RM konané dne 14. 02. 2017 
- Usnesení ze 49. schůze RM konané dne 07. 03. 2017. 

 
Starosta – ještě mám jednu připomínku, kterou mi pan Mgr. Lang sdělili, když jsme spolu telefonic-
ky hovořili. Je to dotaz na vyúčtování nákladů města spojených s likvidací ptačí chřipky. S tím, že 
v této chvíli je tam rozdíl asi 250 tisíc korun pro náš neprospěch.  S tím, že my budeme požadovat. 
Tajemník – my jsme už požádali, a teď se už řeší. To bylo zálohově, dvě zálohy ve výši 560 tisíc ko-
run, s tím, že ty náklady byly vyšší přes 800 tisíc korun. Nyní se řeší do vyúčtování. Tu žádost jsme 
podali a v nejbližší době bychom měli dostat rozhodnutí o tom zbytku, jestli nám přispějí či nikoliv. 
Mělo by se to vyrovnat do nuly. Starosta – děkuji a ještě jedna připomínka. Občané již dostávají in-
formaci o náhradě za utracenou drůbež. Ty náhrady nepokrývají náklady na nákup nové drůbeže, tzn. 
za jednu slepici je Ministerstvem zemědělství hrazeno 100,-Kč a slepice stojí 170 – 180,-Kč. Někteří 
občané se budou odvolávat proti tomuto rozhodnutí. My počkáme, jakým způsobem na to Minister-
stvo zemědělství zareaguje a my poté budeme jednat dál s těmi lidmi, jak k dané věci přistoupíme. 
My jsme schopni s lidmi o tom jednat a společně s JmK. 
 
 

5.       Rozpočtová opatření č. 6,7/2017 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Starosta – dostali jste rekapitulaci těchto rozpočtových opatření. 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 6/2017: 

-  příjmová část rozpočtu   + 316,3 tis. Kč 
-  výdajová část rozpočtu   + 316,3 tis. Kč 
 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 7/2017: 
-  příjmová část rozpočtu   + 447,8 tis. Kč 
-  výdajová část rozpočtu   + 447,8 tis. Kč 
 
 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 6 /2017 a 7/2017 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 

 
 

Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
 

Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva)          1 250,00 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu          1 700,00 
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Rezerva pro přípravnou činnost             650,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace          2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města        13 550,00 
  
celkem         19 550,00 

  
 
Informace ke schválenému rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2017: 
 
Na základě novely vyhlášky o rozpočtové skladbě (Sbírka zákonů, částka 186, rozeslána dne 
30.12.2016, účinnost právního předpisu 1.1.2017) došlo mj.  ke zrušení těchto položek rozpočtové 
skladby: 
Pol.  1351 – Odvod z loterií a podobných her kromě výherních hracích přístrojů,  
Pol. 1355 – Odvod z výherních hracích přístrojů. 
 
Nově jsou zavedeny položky: 
Pol. 1381 - Daň z hazardních her 
Pol. 1382 - Zrušený odvod z loterií a podobných her kromě z výherních hracích přístrojů 
Pol. 1383 - Zrušený odvod z výherních hracích přístrojů  
 
Na základě výše uvedeného byl schválený Rozpočet města Moravský Krumlov na rok 2017 formálně 
upraven. V příjmech rozpočtu položka 1351 a položka 1355 byla nahrazena položkou 1381. 
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí informaci o provedení formálních úprav schváleného rozpočtu Města Mo-
ravský Krumlov pro rok 2017. 
 
 
 
6.      Dotační řízení z rozpočtu Města Moravský Krumlov - program poskytování dotací na rok 2017 –  
         předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Starosta – já si ho dovolím nečíst, neboť jste se s ním všichni ve svém materiálu seznámili. Dovolím 
si navrhnout postup projednávání,  otevřu rozpravu k jednotlivým rozhodnutím o schválením dotač-
ních financí. Poprosím Mgr. Zieglera, předsedy komise pro VFP, o komentář k tomuto materiálu. 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – komise pro VFP se sešla 27. března. Do 14. března měly být podány žá-
dosti na místní úřad. Po té byly odborem kontroly zpracovány. Celkem bylo podáno 37 projektů nebo 
žádostí v celkové částce 2 300 000,-Kč. Vzhledem k tomu, že na VFP je v rozpočtu pamatováno část-
ku 1 700 000,-Kč, takže se to muselo nějakým způsobem korigovat. My jsme řešili oblasti prevence, 
školství, kultury, tělovýchovy a sportu. S tím, že oblast sociální řešila komise protidrogová. Ty materi-
ály jsme dostaly, byly zpracovány odborem kontroly a vlastně všechny ty projekty byly formálně 
správně. Co jsme museli prvně udělat bylo, řídit se zásadami jednotlivých oblastí a vzhledem k tomu, 
že některé žádosti úplně přesně neřešily procentuální poměry, tak jak to mělo být. Tzn. někdo si neu-
měl pořádně spočítat kolik je 60% z dotace města a 40% vlastní, takže to jsme korigovat, snižovat. 
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Potom jsme samozřejmě museli přesně podle zásad snížit ty částky, které byly nadlimitní. V oblasti 
kultury, školství a prevence byly projekty do 50 000,-Kč, takže tam ty projekty, které byly navíc, tak 
jsme je museli samozřejmě upravit. Postupně jsme probírali jednotlivé projekty, dívali jsme se na žá-
dosti a na projekty. Hlavním takový prioritním bodem, cílem, který měl být dodržen bylo, že VFP má 
být prvotně poskytována pro činnost spojenou s aktivity dětí a mládeže a tímhle jsme se tedy hlavně 
zabývali. Ten den jsme rozdělili částku 1 685 800,-Kč, takže jsme nedotáhli celou tu částku do konce a 
po té jsme materiál předali na projednání Radě města. Starosta – děkuji a nyní otevřu rozpravu po 
jednotlivých oblastech. Nejprve k oblasti tělovýchovy a sportu. Zároveň ohlašuji podjatost, neb jsem 
statutárním zástupcem FCMK. Dále jmenuji pan Mgr. Ziegler je statutární zástupcem TJ oddílu, Ing. 
Procházka Martin jest Polánka fotbal a Polánka Spolek, Mgr. Juránek discgolf, Bc. Široký vodácký 
oddíl. Samozřejmě se hlasovat může, jen je potřeba tuto podjatost oznámit. Což činíme a bude to po-
znamenáno v zápise. Takže otevírám rozpravu pro oblast tělovýchovy a sportu. Nikdo nevznáší při-
pomínky a otevírám tedy rozpravu k oblasti. Než otevřu další rozpravu, tak si Vás dovolím pozvat na 
stolní tenis. Naše stolní tenisky postoupili do semifinále extraligy stolního tenisu a na Velký pátek 
14.4.2017 budou hrát o postup do extraligy s Břeclaví. Vřele doporučuji účast Kometa Brno a stolní 
tenisky Moravského Krumlova, to jsou dva kluby, které stojí za to navštívit. Pro oblast kultury otvírám 
rozpravu, s tím, že my jsme telefonicky hovořili s panem Mgr. Langem, který je zástupcem Sdružení, 
které organizuje  Pohádkové vánoce. S tím, že jsme spolu diskutovali, já tuto diskuzi nebudu, tady 
nějakým způsobem nebudu parafrázovat. Bude předmětem dalšího jednání, protože pan Mgr. Lang má 
nějaké připomínky, které chce samozřejmě sdělit na Zastupitelstvu. Takže na dalším Zastupitelstvu o 
tom budeme jednat. Prosím, pro oblast kultury.  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jsem se chtěl 
zeptat, jaký tam byl rozdíl? Protože já jsem se díval, že nedostalo to Djembe a naopak se dávalo na to 
vinobraní a na pivní slavnosti. Tak jenom, jakoby z jakého důvodu se tam rozlišovalo. ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. – tak, v první řadě Djembe požádalo o 100 tisíc. Tím pádem se už muselo snížit na 50 
tisíc. My jsme tam nenašli, co by bylo, jak jsem tady říkal, pro děti, pro mládež. PROCHÁZKA Pa-
vel, Ing., MSc. – pivní slavnosti?  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – ty jsou pro mládež. To jsme žádali již 
v prevenci na rizikové chování. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – tam je spousta doprovodných akcí, pro-
gramů, které tam jsou pro děti. Starosta – my jsme byli. Já k tomu ještě dopovím. Pane řediteli, pro-
sím. Bořivoj Švéda, ředitel MěKS – já bych chtěl jenom doplnit, že na ten Djembe marathon se neda-
ly ty peníze a daly se na komerční akce, tak to považuji z hlediska kultury za velice špatné. Vůbec není 
pravda, že tam není program pro děti. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – nebyl v projektu. Bořivoj Švéda, 
ředitel MěKS – berme to, ale tak, že Djembe marathon byl festival, který Krumlov opravdu proslavil, 
ale není to správné slovo.  Djembe marathon byla věc, která byla kulturní. O burčákobraní a pivních 
slavnostech nejsem přesvědčen. Starosta – dobře, děkuji za tu poznámku. Já jsem mluvil s panem 
Pečerem, který o tuto dotaci požádal. Podporu pro letošní rok nebude nějak rozporovat a pokusíme se 
podpořit Djembe v příštím roce. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – já jsem se jenom, to. Starosta – 
my Ti jenom odpovídáme a děkuji za ten dotaz. Další připomínky pro oblast kultury, nejsou a táži se 
tedy pro oblast prevence rizikového chování. Nejsou, a pro oblast školství. Paní Mgr. Květoslava Kot-
ková ohlašuje podjatost.  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2017 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektům uvedeným v příloze č. 1 v uve-
dené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu a místostarostu podpisem příslušných 
smluv. 
 



18. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 10. 04. 2017 

 8

 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
Starosta – omlouvám se a přerušuji hlasování. Vadilo by někomu, pokud bych navrhl jedno hlasování 
pro všechny body. Vyžaduje někdo samostatné hlasování k těm jednotlivým bodům? Ne, čili si dovo-
lím vše přečíst. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – pro tu kulturu bych chtěl zvlášť.  
 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2017 pro oblast školství subjektům uvedeným v příloze č. 2 v uvedené výši a na 
uvedené projekty a pověřuje starostu a místostarostu podpisem příslušných smluv. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2017 pro oblast kultury subjektům uvedeným v příloze č. 3 v uvedené výši a na 
uvedené projekty a pověřuje starostu a místostarostu podpisem příslušných smluv. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 14 –JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, 
Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA 
Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 1 -  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 

      Zdrželi se: 3 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie 
 
 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2017 pro oblast prevence rizikového chování subjektům uvedeným v příloze č. 4 
v uvedené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu a místostarostu podpisem příslušných 
smluv. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
ZM souhlasí se zněním textu vzorové Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města v rámci 
programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM bere na vědomí rozdělení dotací z programu poskytování dotací pro rok 2017 schválené RM 
uvedené v přílohách č. 1 - 4. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta – dovolím si poděkovat za krumlovské fotbalisty a za Polánku i Rakšice za poskytnuté dota-
ce v této oblasti a mám tu radost poděkovat i za stolní tenis.   
 
 

7.    Pokračování projektu „Angličtina - podpora jazykových znalostí žáků studentů v Moravském  
       Krumlově“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
  
Starosta –  jedná se o projekt, které město Moravský Krumlov schválilo v roce 2014, úspěšně v něm 
pokračujeme a studenti skládají zkoušky mezinárodně uznávané.   
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok  
2017 subjektu: Gymnázium Moravský Krumlov, Smetanova 168, 672 01 Moravský Krumlov,  
IČ: 49438875 na realizaci projektu: „Angličtina – podpora jazykových znalostí žáků studentů  
v Moravském Krumlově – úroveň B2 včetně zkoušky FCE“ v předloženém znění a pověřuje  
starostu města jejím podpisem.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – nyní zahajuji společné projednávání bodu číslo 8, 9 a 10. Jsou zde přítomny z odboru soci-
álních věcí JUDr. Bártová a Bc. Bartošková. S tím, že se jedná o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 
města Moravský Krumlov na rok 2017 Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, Rodinný soci-
ální asistent Znojmo Smlouva o poskytnutí dotace, dále je to financování sociální služby - Pečovatel-
ská služba, Pečovatelská služba Moravský Krumlov Smlouva o poskytnutí dotace a financování soci-
ální služby - Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna Moravský Krumlov Smlouva o 
poskytnutí dotace. Pokud mají dámy nějaké doplnění k důvodové zprávě.  
 
 
8.    Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 na financování soci- 
       ální služby Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, Rodinný sociální asistent Znojmo 
       Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. OSV/5/2017 se  
       subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole,  
       Brno, 602 00, Dolní Česká 313/1, 669 02 Znojmo – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
       města  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM Moravský Krumlov schvaluje poskytnutí dotace ve výši 50 700 Kč z rozpočtu města Morav-
ský Krumlov v roce 2017 subjektu – Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. 
Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, Dolní Česká 313/1, 669 02 Znojmo, na financování běž-
ných výdajů souvisejících s poskytováním sociální služby Sociálně aktivizační služby pro rodiny 
s dětmi, s názvem Rodinný sociální asistent Znojmo, ID 2994532, v rozsahu stanoveném základ-
ními činnostmi uvedenými v ustanovení § 65 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve 
znění pozdějších předpisů. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. 
OSV/5/2017 se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 
1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, Dolní Česká 313/1, 669 02 Znojmo, IČ 44990260, na sociální 
službu Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi, s názvem Rodinný sociální asistent Zno-
jmo, ID 2994532, a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
    
       
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
9.     Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 na financování soci- 
        ální služby Pečovatelská služba, Pečovatelská služba Moravský Krumlov 
        Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. OSV/4/2017 se  
        subjektem Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 3547/11, 669  
        02 Znojmo, a jeho zřizovatelem městem Znojmem – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
        města 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 754 548 Kč z rozpočtu města 
Moravský Krumlov v roce 2017 subjektu – Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková or-
ganizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, na financování běžných výdajů souvisejících 
s poskytováním sociální služby Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská služba Moravský 
Krumlov, ID 4503635, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými v ustanovení § 40 
zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. 
OSV/4/2017 se subjektem Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 
3547/11, 669 02 Znojmo, IČ 45671770, a jeho zřizovatelem, Městem Znojmem, Obroková 1/12, 
Znojmo, IČ 00293881, na sociální službu Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská služba 
Moravský Krumlov, ID 4503635, a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10.    Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 na financování so- 
         ciální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna Moravský Krumlov 
         Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. OSV/3/2017  
         se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá  
         Pole, Brno, 602 00 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 410 000 Kč z rozpočtu města Moravský 
Krumlov v roce 2017 subjektu – Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. 
Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, na financování běžných výdajů souvisejících 
s poskytováním sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, s názvem Klub Coolna 
Moravský Krumlov, ID 7023613, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými 
v ustanovení § 62 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
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Hlasování: odsouhlaseno   
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2017 č. 
OSV/3/2017 se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 
1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, IČ 44990260, na sociální službu Nízkoprahová zařízení pro 
děti a mládež, s názvem Klub Coolna Moravský Krumlov, ID 7023613 , a pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno   

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
11.  Informace Města Moravský Krumlov o podané žádosti o dotaci z programu IROP na akci „Škola  
       21. Století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“   - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta měs-

ta 
 
 
Starosta –  jednak je obsáhlá důvodová zpráva a jednak je zde přítomna zástupkyně školy Mgr. Kot-
ková a je připravena zodpovědět veškeré Vaše dotazy, pokud budou. 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM Moravský Krumlov bere na vědomí předloženou informaci o podané žádosti o dotaci z pro- 
gramu IROP na akci „Škola 21. Století ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“. 
 
 
 
12.    Informace Města Moravský Krumlov o podané žádosti o dotaci z programu IROP na akci „Sta- 
         vební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“- předkládá Mgr. Tomáš  
         Třetina, starosta města 
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Starosta – toto je obdobný materiál bodu číslo 11. Jedná se o podané informace žádosti o dotaci z 
programu IROP na akci „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov“. I zde je vše 
podrobně popsáno a toto řešíme s Ing. Stejskalovou.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov bere na vědomí předloženou informaci o podané žá- 
dosti o dotaci z programu IROP na akci „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský 
Krumlov“. 
 
 
13.     Záměr pronájmu nemovitosti „Zámecká konírna“ -  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
          města 
 
 
Starosta – tento návrh reaguje na diskuzi plus věci, které jsme řešili na tomto Zastupitelstvu. Od ni-
koho z Vás jsme neobdrželi žádné připomínky.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města Moravský Krumlov pověřuje Radu města Moravský Krumlov dalšími 
kroky vedoucími ke zveřejnění nového záměru pronájmu nemovitosti „Zámecká konírna“, 
na pozemku p. č. 3, v k. ú. Moravský Krumlov, v pozměněném znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 
 
 
14.       „Cyklostezka kolem Týnského rybníka“ - odkup a směna pozemků – předkládá Mgr. Zdeněk  
            Juránek, místostarosta města 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje odkup pozemků zapsaných na LV 44, v k. ú. Moravský Krumlov, ve vlastnictví 
pana Ctibora Vavříka, Zbýšovská 1098, Rosice, za cenu uvedenou v kupní smlouvě a pověřuje 
starostu města podpisem této smlouvy.  
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje záměr směny pozemků ve vlastnictví města uvedených v příloze č. 3, tabulce č. 2  
tohoto materiálu za pozemky ve vlastnictví České republiky, ke kterým mají právo hospodařit 
Lesy ČR, s.p., uvedené v příloze č. 3, tabulce č. 1  tohoto materiálu. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
15.      Lokalita Na Kačence - odkup  pozemku – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta  
           města 
 

Starosta –  v důvodové zprávě jest vše popsáno. Čili zahajuji rozpravu k tomuto bodu. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje znění smlouvy o smlouvě budoucí kupní na stavbu „Moravský 
Krumlov – Na Kačence – Vybudování chodníku a inž. sítí – 1. etapa“ s vlastníkem dotčeného 
pozemku (Lesy České republiky), v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této 
smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
16.      Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 10. 03 .2017– předkládá Ing. Lenka  
           Dobešová 
 
Starosta – já si ho dovolím přečíst a následně odpovídat, tak jak je to zde praktikováno. Akce „Jarní 
úklid“ děkuji za tento úklid. Děkuji Ing. Dobešové za aktivitu v rámci akce „Ukliďme Moravský 
Krumlov“, kterou udělala se studenty. Opětovná žádost o úpravu místního hřbitova a úprava parčíku 
na návsi – letos je plánovaná oprava hřbitovu v Rakšicích a příští rok se plánuje oprava hřbitovu 
v Rokytné. Projedná ukončení činnosti obchodníka s potravinami p. Illka v Rokytné ke dni 11.03.2017 
navrhli jsme zde nějaký postup, nemám zde žádnou další informaci z naší strany. Dezolátní stav vo-
zovky z Krumlova do Ivančic řešíme ve spolupráci se SÚSkou, kdy jsem mluvil s krajským ředitelem 
panem Komůrkou, nějakým způsobem to napraví. Měli by to mít ve svém programu oprav. Po 
Krumlově se už začalo opravovat, takže by. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – každá druhá díra už je opra-
vena. Starosta - umělý povrch na hřišti v Rokytné u KD – nevím v jakém je to stavu, abych pravdu 
řekl.  Pan Čemerka se dnes omlouvá, čili si to dovolím zodpovědět příště. Stejskalová Ing., vedoucí 
ORR - tam se zpracovávala studie i rozpočet na toto hřiště. Zpracovává je pan Čeleda. DOBEŠOVÁ 
Lenka, Ing. – na to hřiště, my jsme to projednávali, tak jsem to tam napsala. Starosta – a opětovná 
žádost o usazení vypouklého zrcadla. Vzhledem k tomu, že těch žádostí je vícero na umístění zrcadel. 
Budeme toto řešit ve spolupráci s Městskou policií a odborem dopravy. Těch žádostí je několik a my 
se musíme domluvit, jakým způsobem budeme postupovat.  Poprosím, je zde šéf policie, takže mi to 
připomene. Ještě se zeptám, má k tomu někdo připomínku? 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne 
10. 03. 2017. 
 
 
17.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
Starosta – pan ředitel se dnes z jednání omluvil z vážných rodinných důvodů. Čili k bodu číslo  
 
1. Pozemky 

 
a)  
Žadatel podal nabídku na odkup stavebního pozemku na základě zveřejněné výzvy – záměru prodeje 
stavebních pozemků na ul. Luční v Polánce. Minimální nabídková cena za 1 m2 byla stanovena na 
částku 500,- Kč, k této částce bude připočtena příslušná sazba DPH. Rada města při otevírání obálek 
zjistila, že nabídka nebyla úplná, chyběl doklad o úhradě kauce. Zájemce telefonicky oznámil, že o 
pozemek již nemá zájem a tuto informaci zaslal i písemně.  
 
Místostarosta – nesložil požadovanou jistinu a stejně i tak odstoupil od nabídky. Tady jde jen o to 
schválit, že to neschvalujeme.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města  neschvaluje prodej pozemku par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, druh po-
zemku orná půda, vedeném na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova za cenu dle nabídky 
ve výši 500,-Kč/m2. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vla-
dimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPO-
VÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 
 

b)  
Žadatelka žádá o prodej pozemku par.č. 3149/10 o výměře 124 m2, druh pozemku orná půda, vedený 
na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit pro-
dej pozemku po předložení znaleckého posudku, který stanoví cenu obvyklou, ke které bude připočte-
na příslušná sazba DPH. Znalecký posudek č. 14-5229/2017, který vyhotovil Ing. Miroslav Krajíček, 
určil cenu obvyklou ve výši 253,- Kč/m2, což činí cenu prodávaného pozemku celkem 31 400,-Kč. 
K této ceně bude připočtena příslušná sazba DPH. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já bych chtěla upozornit na to, že je to sice malý pozemek, ale je to po-
zemek, který je územním plánem určen k zastavění průmyslové zóny. Je pravda, že je i vklíněný do 
pozemku žadatelky, ale pořád si myslím, že pozemky, které jsou určeny územním plánem k nějaké 
zástavbě, tak bychom prodávat neměli. Nebo aspoň ne nyní, protože se chystáme ty pozemky zasíťo-
vat a cena těch pozemků samozřejmě po zasíťování stoupne. Takže já bych minimálně počkala, až je. 
Ty síťové jdou sice naproti, kolem pozemku pana Pokorného, ale udělat protlak už není zase takový 
problém. Ty pozemky, si myslím, po té stoupnou na ceně. My je dnes prodáme poměrně levně a za 
rok, až to tam zasíťujeme, tak ta cena bude úplně někde jinde. Můj návrh je posečkat. Starosta – tady 
jde o to, že když si vezmete tu katastrální mapu. Tak kolem dokola není v našem majetku. Tento pro-
stor zároveň navazuje na zahradu žadatelky. S tím, že ostatní pozemky, také nejsou v našem vlastnic-
tví. Celkem logicky požádala paní inženýrka o scelení toho pozemku. Nevidím nějaký důvod, proč 
bychom na tuto žádost neměli reflektovat. Nechť rozhodneme, prosím, hlasováním. Má k tomu ještě 
někdo další připomínky. Nemá, nechám tedy o tom hlasovat a na základě toho se domluvíme.  
 
Návrh usnesení:   
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 3149/10 o výměře 124 m2, druh pozemku 
orná půda, vedeném na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za cenu 31 400,- Kč + DPH, tj. 
37 994,- Kč,žadatelce. Poplatníkem daně z nabytí nemovitých věcí je kupující. 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku z evidence SmMK do evidence majetku města. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 13 –JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 3 -   DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KUČEROVÁ Hana, MUDr. 

Zdrželi se: 2 - KOŠÍČEK Jan, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš 
 
 
DODATEČNĚ 
 

2. Změna územního plánu  

Zastupitelstvo města na svém 17. Zasedání konaném dne 20.2.2017 schválilo zveřejnění záměru pro-
deje pozemku par.č. 2364, druh pozemku –  zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 937 m2, jehož sou-
částí je stavba č.p. 1186 a pozemku par.č. 2365, druh pozemku – zahrada, o výměře 1982 m2, vede-
ných na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov.  Byly doručeny dvě nabídky:   

a) nabídka od p. Petra Valdy, Poříčí 605/21, 639 00 Brno   

b) nabídka od Spolku pro sociální bydlení, Moravský Krumlov, z.s. Znojemská 393, 672 01 Mor. 
Krumlov, zastoupeného JUDr. Radkem Adámkem, Cihlářská 19. 602 00 Br-
no                                                                                         

U obou nabídek byl deklarován zájem o změnu územního plánu. V současné době jsou předmětné 
nemovitosti v územním plánu určeny k funkčnímu využití jako: „Oš - občanské vybavení – školská 
zařízení“, a proto navrhujeme změnu na nové funkční využití: „Bd - bydlení – vícepodlažní bytové 
domy“. Odbor výstavby a územního plánování nemá proti této změně námitky.  

 

Starosta – jedná se o dodatečný materiál SmMK, který jste dnes obdrželi na stůl. Jedná se o prodej 
budovy a pozemku bývalé školy v Rakšicích. My pro potřeby SmMK řešíme dlouhodobý problém se 
skladovacími prostory. Nejlépe se nám jevila plechová hala, která je  v prostoru za autobusovým ná-
dražím, které je v této chvíli v majetku firmy Anero. Tato hala velikostí i kapacitou odpovídá potře-
bám SmMK. V této chvíli zároveň SmMK nakupují nový autopark, obnovují techniku a tu je potřeba 
někde uskladnit. Dle informací, které jsou mi k dispozici společnost Anero jedná se společností 
Kuwopa o prodeji celého areálu. Kuwopa je rakouská firma, která vyrábí balené věci do supermarketů. 
Jsou to věci na velikonoce, vánoce – postavičky, které tam bývají. Jsme jednak v kontaktu s firmou 
Anero a i firmou Kuwopa. Obě jsou ochotny nám tuto plechovou halu prodat. My jsme řešili, kde na 
to vzít. V rozpočtu města máme spoustu peněž, které jsou určena  na spolufinancování různých projek-
tů. Jak na Zastupitelstvu, tak na Radě města se odsouhlasil prodej rakšické školy pro kterou město 
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nemá dlouhodobé využití. Zároveň tato škola potřebuje nákladnou rekonstrukci. Vše na prodej této 
školy bylo řádně zveřejněno. Je zde kompletní materiál, který reflektuje jednak na posudky, ceny a 
veškeré věci, které jsou k tomu nutné.  Rada města projednala, přišly dvě nabídky a dle pravidel dopo-
ručila Zastupitelstvu města ke schválení vyšší nabídku. Projevil o tuto školu Spolek pro sociální byd-
lení, v materiálu jest vše podrobně vysvětleno. Zástupcem Spolku je zde přítomný Ing. Vlastimil Ko-
canda, který je připraven k zodpovězení dotazů, co s danou školou zamýšlí. Zároveň konstatuji, že 
pokud bychom odsouhlasili prodej této společnosti, je nutné zároveň změnit územní plán. V této chvíli 
je v územním plánu vedena škola v Rakšicích jako školské zařízení a je potřeba jej změnit na zónu pro 
bydlení, proto jsou v návrhu dvě usnesení. Tolik moje úvodní slovo a zahajuji rozpravu. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. – co to má společného s odkupem budovy od firmy Anero? Starosta – to, že my na to tím-
to dostaneme peníze. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tak, že prodáme školu. Starosta – a budeme mít peníze 
na koupi haly pro SmMK. ŠIROKÝ Karel, Bc. – tak já jenom k té společnosti Anero. Od té firmy 
Anero je cena 5 miliónů, jež je znaleckým posudkem ohodnocena. Nepřijde mi úplně malá, na to, že je 
to plechová hala. Já jsem to tedy úplně nestudoval, co to je zač. Jenom, když tupě podělím velkost 
pozemku k nabízené ceně, tak mě to přijde celkem dost peněz. Takových plechových hal je na interne-
tu k prodeji poměrně velká spousta a nemyslím v rozmontovaném stavu za jiný peníze. Myslím si, že 
město má pozemky, kde by mohla takovou halu postavit. Za druhé si myslím, že takováhle hala, když 
bych řekl, za kolik se pronajímá, podíval se. Tak než těch pět miliónů probydlíme, tak uběhne 20 let a 
to už bude možná TaZka autorizována nebo nevím, co s ní bude. Starosta – já děkuji za tento názor. 
My v této chvíli tu halu ještě nekupujeme. Protože byl tento názor většinový, odkoupit tu halu. Původ-
ně firma Anero požadovala 6 miliónů korun a snížení o1 milión korun je úspěch. ŠIROKÝ Karel, Bc. 
– teď nevím, jestli jsem nesmotal dvě věci dohromady, teď co řeknu. Myslím si, že společnost Anero 
žádala o odpuštění daně z nemovitostí. Starosta – ano, ale to nebylo vyhověno. ŠIROKÝ Karel, Bc. 
– takže to bude za šest. Starosta – nyní bych poprosil k prodeji rakšické školy a poprosil Ing. Kocan-
du. Ing. Kocanda – dobrý den, rád bych vysvětlil, proč nabídku nepodala naše firma, ale vytvořený 
Spolek. My jsme původně uvažovali, že bychom tu školu přebudovali na byty. Bohužel ta budova je 
v dost špatném stavu a bude vyžadovat velkou investici. Ekonomicky to nevycházelo, tak jsme od toho 
záměru upustili. Potom se objevil dotační titul, který by nám umožnil na to čerpat nějaké prostředky. 
Bohužel to neumožňuje koncipovat právnickým osobám, takže jsme zřídili Spolek, který byl zřízen 
minulý týden prostřednictvím našeho právního zástupce. Takže tohle není firma OSP, ale Spolek pro 
sociální bydlení. Chtěli bychom tam vybudovat asi 6 bytů, nájemní byty ten spolek to omezoval. 
S tím, že tam je omezena výše nájmu na nějakých 50-57 za m2, plus tu zahradu využít na nějaké ko-
munitní. Myslím si, že takovéto sociální byty tady chybí. Jestli se chcete na něco zeptat, jsem Vám 
k dispozici. Starosta – děkuji za vysvětlení. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já jsem v tom svém e-
mailu upozorňovala na tu cenu, těch 5 miliónů korun. Zdá se mi moc ohledně toho Anera, ale k tomu 
se už nehodlám vracet. I tak si myslím, že když jsme dostali tento materiál nyní na stůl, tak jak rychle 
se účastnit rozpravy, když nemáme možnost si ho pořádně prostudovat. Starosta – v této chvíli k tomu 
nemám, co říci. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – a my budeme něco schvalovat nebo to bere na vědomí. 
Starosta – ne, schvalujeme prodej pozemku a zároveň prodej budovy a změnu územního plánu. Tak, 
aby se školského zařízení mohly stát zařízení pro bydlení. Dovolím si přečíst návrh usnesení.  

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje, jako kompetentní orgán dle ustanovení § 6 odst. 5, písm. a), zá-
kona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, (stavební zákon), v platném znění, 
schvaluje  zahrnutí záměru Služeb města Moravský Krumlov p.o., Zámecká 17, 672 01 Morav-
ský Krumlov, do návrhu územního plánu Moravský Krumlov.  
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 16 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladi-
mír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - PROCHÁZKA Martin, Ing. 

Zdrželi se: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc. 
 

3. Prodej pozemků a bývalé školy v Rakšicích  

Zastupitelstvo města na svém 17. zasedání konaném dne 20.2.2017 schválilo zveřejnění záměru prode-
je pozemku par.č. 2364, druh pozemku –  zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 937 m2, jehož součás-
tí je stavba č.p. 1186 a pozemku par.č. 2365, druh pozemku – zahrada, o výměře 1982 m2, vedených 
na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za minimální cenu 4 100 000,- Kč, ke které bude při-
počtena příslušná sazba DPH, která činí 197 400,- Kč (DPH podléhá pouze par. č. 2365, jejíž cena 
byla stanovena ve  výši 940.000,- Kč). Cena obvyklá byla stanovena na základě znaleckého posudku, 
č. 6664-203/2016, který vyhotovil Ing. Faltýnek. Minimální nabídková cena činila 4 297 400,- Kč 
včetně DPH. Prodej se uskutečnil obálkovou metodou.   

Byl zveřejněný záměr s termínem podání nabídek do 31.3.2017. Byly doručeny dvě nabídky   

a) nabídka od p. Petra Valdy, Poříčí 605/21, Brno, 639 00 činila 4 301 000,- Kč.  

b) nabídka od Spolku pro sociální bydlení, M.K. Znojemská 393, Mor. Krumlov, zastoupeného   

JUDr. Radkem Adámkem, Cihlářská 19 Brno činila 4 330 000,- Kč.  

Rada města doporučila Zastupitelstvu města hlasováním per rollam ze dne 5.4.2017 prodat pozemek 
par.č. 2364, druh pozemku –  zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 937 m2, jehož součástí je stavba 
č.p. 1186 a pozemku par.č. 2365, druh pozemku – zahrada, o výměře 1982 m2, vedených na LV 
10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov subjektu: Spolek pro sociální bydlení Moravský Krumlov, z.s., 
Znojemská 393, 672 01 Moravský Krumlov, IČ 05948398.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 2364, druh pozemku –  zastavěná plocha a 
nádvoří, o výměře 937 m2, jehož součástí je stavba č.p. 1186 a pozemku par.č. 2365, druh po-
zemku – zahrada, o výměře 1982 m2, vedených na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov 
Spolku pro sociální bydlení, M.K. Znojemská 393, Mor. Krumlov za cenu 4 330 000,- Kč. Ná-
klady spojené s převodem a daň z nabytí nemovitých věcí uhradí strana kupující.  

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy v předloženém znění a pověřuje starostu 
jejím podpisem.  
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Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku z evidence SmMK do evidence majetku města.  

 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 15- DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ Franti-
šek, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 -  ŠIROKÝ Karel, Bc. 

Zdrželi se: 2 - KOCÁBOVÁ Helena, Ing., PROCHÁZKA Martin, Ing. 

 
18.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
a) Dopis- předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
Starosta – já se Vám prvně musím omluvit za tuto korespondenci, kterou jste museli přečíst. Vzhle-
dem k tomu, že je adresována Zastupitelstvu města, předložil jsem Vám ji k přečtení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí dopis manželů Vítových ze dne 14. 03. 2017. 
 
 
b) Návrh na účelné využití opuštěné chráněné kulturní památky v Karlových Varech - předkládá Ná-
rodní kinematografické muzeum 
 
Starosta – opět je to určené i pro ctěné členy Zastupitelstva města a máte to zde na vědomí.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí podnět na možné využití bývalých Císařských lázní, Karlo-
vy Vary ze dne 20. 03. 2017. 
 
 
19.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
 
20.   Diskuze  
 
Starosta – řádný termín Zastupitelstva byl stanoven v materiálech, které jste měli na začátků roku na 
15. května bude přesunut na 22. května, pokud s tím nebudete mít žádný problém. Děkuji.  
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PROCHÁZKA Martin, Ing. – já jsem jenom chtěl poprosit, když jsem hledal na stránkách města 
kontakt, tak jsou tam některé kontakty, které jsou zastaralé. Buďto špatné číslo nebo. Tajemník – naše 
stránky byly napadeny hackerem. Natažení proběhlo ze zálohy, které není aktuální, omlouvám se. Na 
nových stránkách se pracuje. Starosta – které snad již nebudou napadnutelné. Děkuji Vám za vaši 
dnešní činnost a přeji hezký zbytek dne.  

 
21.   Usnesení   
 
22.    Závěr 
 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 17:03 hodin  
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Ing. Kocábová Helena 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                PharmDr. Strieglerová Marie 
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 10. 04. 2017 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


